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مدیر عامل شرکت آغاجاری از 
پروژه های ساختمانی تاسیسات 

عملیاتی بازدید کرد
مهندس سید محسن دهبان پور با حضور در 
واحد بهره برداری شماره ۲ آغاجاری از پروژه احداث 
ساختمان و کارگاه تعمیرات و نگهداری بازدید کرد.

مهندس سید محسن دهبان پور در این بازدید 
با تاکید بر اجرای پروژه بر اساس برنامه زمان بندی 
فعالیت  مجوز  و  ایمنی  الزامات  رعایت  خواستار 
گاز  و  نفت  شرکت  عامل  مدیر  شد.  )پرمیت( 
آغاجاری عنوان کرد: با توجه به فرسودگی ساختمان 
های اداری و کارگاه تعمیرات در واحد بهره برداری 
شماره ۲ و ضرورت تامین شرایط کاری مناسب برای 
همکاران عملیاتی احداث ساختمان جدید در حال 
اجرا می باشد و بر اساس برنامه زمانی در نیمه اول 

سال جاری به بهره برداری خواهد رسید.

رکورد ۲۰ ساله آسفالت در سطح 
شهر علی آبادکتول شکسته شد

روابط  گزارش  یعقوبی-به  گرگان-فیروزه سادات 
شهر،ابوذر  اسلامی  شورای  و  شهرداری  عمومی 
گفت:  آبادکتول  علی  شهردار  پور  اسفندیاری 
روکش  و  آسفالت  مترمربع  هزار   ۱۱۷ اجرای  با 
آسفالت در ۸ ماهه نخست سال ۱۴۰۳ رکورد ۲۰ 
ساله اجرای آسفالت در سطح شهر علی آبادکتول 
شکسته شد.اسفندیاری پور افزود: از ابتدای سال 
امکانات  متوازن  توزیع  رویکرد  با  کنون  تا   ۱۴۰۳
عمرانی در نقاط مختلف سطح شهر و با اعتبار ۱۲۰ 
میلیارد ریال) به غیر از قیر( از محل منابع داخلی 
شهرداری،و با ۱۴ هزار ۷۱۰ تن آسفالت شهرداری 
موفق به اجرای ۱۱۷ هزار مترمربع آسفالت و روکش 
آسفالت در سطح شهر شد که رکورد جدیدی در 
این زمینه محسوب می شود.شهردار علی آبادکتول 
خاطر نشان کرد: طبق برنامه ریزی صورت گرفته 
و در صورت مساعد بودن شرایط جوی در صدد 
هزار   ۱۶۰ به  را  عدد  این  سال  پایان  تا  هستیم 
سطح  بیشترین  است  برسانیم.گفتنی  مترمربع 
آسفالت و روکش آسفالت صورت گرفته طی یک 
سال در سطح شهر علی آبادکتول ۷۰ هزار متر مربع 
بود که امسال تا پایان آبان ماه با رشد قابل توجه ۶۰ 

درصدی به ۱۱۷ هزار مترمربع رسید.

تجلیل مدیریت شهری علی 
آبادکتول از حماسه سازان بسیج

از  نقل  به  گلستان  نیوز  تشبیه  گزارش  به 
شهر  اسلامی  شورای  و  شهرداری  عمومی  روابط 
با  شهر  شورای  اعضای  و  شهردار  آبادکتول  علی 
فرمانده سپاه شهرستان به مناسبت فرارسیدن ۵ 
این  در  کردند.  دیدار  بسیج  تاسیس  آذر سالروز 
دیدار شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر علی 
آبادکتول ضمن گرامیداشت هفته بسیج از حماسه 
سازی ها و فداکاری های بسیجیان انقلاب اسلامی 

تجلیل کردند.
 

جابه جایی بیش از ۳ میلیون تن کالا از 
سیستان و بلوچستان به سراسر کشور

زاهدان_ مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده 
ای سیستان و بلوچستان از جابجایی بیش از سه 
میلیون تن کالا از استان به نقاط مختلف کشور 

خبر داد.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از روابط عمومی 
اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای سیستان 
و بلوچستان، ایوب کرد از جابجایی سه میلیون 
ماهه  هشت  طی  کالا  تن   ۶۳۹ و  هزار   ۳۲۸ و 
سالجاری از این استان به نقاط مختلف کشور خبر 
داد و گفت: این میزان در مقایسه با مدت مشابه 
سال گذشته، افزایش هفت درصدی در تناژ کالا 
داشته  را  تعداد سفر  در  افزایش چهاردرصدی  و 
است. وی ادامه داد: با تلاش رانندگان سخت کوش 
و فعالان بخش حمل ونقل از ابتدای سال جاری 
و ۶۳۹  هزار  و ۳۲۸  میلیون  سه  میزان  تاکنون، 
تن کالا با ۳۰۸ هزار و ۷۸۳ سفر باری جابجا شده 
در هشت  کالاهای حمل شده  عمده  وی  است. 
ماهه سالجاری را فرآورده های نفتی، سیمان و آرد 
عنوان و ادامه داد: از مجموع کالاهای جابجا شده 
در این بازه ی زمانی، دو میلیون و ۷۱۷ هزار و ۳۴۵ 
تن کالا، درون استانی و ۵۲۱ هزار و ۲۹۴ تن نیز به 

مقصد برون استانی حمل شده است.
جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  کل  مدیر 
سیستان و بلوچستان، حمل کالا و مایحتاج عمومی 
مردم را از اولویت های اصلی این اداره کل مطرح و 
تصریح کرد: در حال حاضر ۷۹ شرکت حمل ونقل، 
سه پایانه بار، بیش از ۱۰ هزار راننده و ناوگان باری 
در حوزه تحت پوشش این اداره کل فعال هستند.

لزوم حمایت حداکثری IMO از 
حقوق دریانوردان ایرانی

سازمان  دبیرکل  دومینگز،  آرسنیو  رشت- 
با  دیدار  در   )IMO( دریانوردی  بین المللی 
علی اکبر صفایی، معاون وزیر راه و شهرسازی 
بنادرودریانوردی،  سازمان  مدیرعامل  و 
کلیدی  اعضای  از  را  ایران  اسلامی  جمهوری 
“آیمو” برشمرد و بر حمایت از همه دریانوردان 
از جمله دریانوردان ایرانی و تامین سلامت و 
رفاه آنان تحت هر شرایطی تاکید کرد و آن را 
جزو وظایف و ماموریت خود به عنوان دبیر 

کل آیمو دانست.
و  بنادر  کل  عمومی اداره  روابط  گزارش  به 
سازمان  دبیرکل  گیلان،  استان  دریانوردی 
بین المللی دریانوردی که برای سفر دو روزه به 
کرد، سیاست  تاکید  است،  کرده  تهران سفر 
دریانوردی،  ایمنی  بخش  در  آیمو  محوری 
قوانین  و  مقررات  چارچوب  در  فعالیت 
بین المللی است و نگاه آیمو به همه دولت ها 
یکسان است و در رابطه با تحریم ها فقط به 
بگوید عمل می  آنچه که سازمان ملل متحد 

کند و نه تحریم های یک جانبه دولت ها.
دومینگز با بیان اینکه تلاش می کنیم، نگرانی 
کشورها در خصوص ایمنی و امنیت دریانوردی 
و دریانوردان را با سازکار فنی و غیر سیاسی 
با  تسهیل کنیم، خاطرنشان کرد: در ملاقات 
منطقه،  در  آیمو  عضو  کشورهای  مسئولان 
و  کشتی ها  ایمن  فعالیت  تضمین  دنبال  به 

بازگرداندن صلح و آرامش به منطقه هستیم.
دبیرکل سازمان بین المللی دریانوردی با بیان 
اینکه تامین سلامت و ارائه خدمات رفاهی و 
در  کشتی ها  خدمه  و  دریانوردان  به  پزشکی 
شود،  تضمین  باید  دشوار  و  سخت  شرایط 
افزود: تلاش می کنیم در دوره جدید فعالیت 
بین المللی  فنی  آموزشی  همکاری های  آیمو 
در  ایرانی  دانشجوی  پذیرش  و  تهران  در 
تسهیل  را  دریانوردی  جهانی  دانشگاه های 

کنیم.
دومینگز همچنین درباره رفع موانع پرداخت 
ملل،  سازمان  مجرای  از  ایران  عضویت  حق 
قول همکاری داد و تاکید کرد، مسائل مالی و 
شرایط دشوار ایران در پرداخت حق عضویت، 
اجرا  قابل  راهکارهای  با  را  از تحریم ها،  ناشی 

رفع خواهیم کرد.
لزوم حمایت حداکثری آیمو از حقوق 

دریانوردان ایرانی 
سازمان  مدیرعامل  صفایی،  علی اکبر 
بنادرودریانوردی نیز در این دیدار با تمجید از 
رویکرد مثبت آیمو در رفع مشکلات و مسائل 
به  کرد:  تاکید  سازمان،  این  عضو  کشورهای 
رغم مشکلات عدیده ناشی از تحریم های یک 
جانبه علیه حمل ونقل دریایی ایران، اعمال و 
اجرای کنوانسیون ها و مقرارت آیمو در بنادر و 
آب های تحت حاکمیت جمهوری اسلامی ایران 

با دقت و حساسیت فراوان دنبال می شود.
معاون وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه ۹۰ 
درصد تجارت و بازرگانی در ایران از طریق دریا 
تاکید کرد: جمهوری اسلامی  انجام می شود، 
ناامنی  ناحیه  از  را  زیادی  آسیب های  ایران 
بین المللی  آب های  و  منطقه  در  ناآرامی  و 

متحمل شده است.
وی با بیان اینکه تحریم ها به ایمنی دریانوردی 
آسیب  می زند، اظهار کرد: جمهوری اسلامی 
ایران یکی از بزرگ ترین ناوگان تانکری و کشتی  
در زمینه های مختلف را دارد و سال هاست که 
امان  در  آمریکا  یکجانبه  تحریم های  گزند  از 

نمانده است.
اینکه  با بیان   معاون وزیر راه و شهرسازی 
انتظار می رود، سازمان بین المللی دریانوردی 
بر  یکجانبه  تحریم های  سازی  بی اثر  در 
دریانوردان و اجرای قوانین و مقررات یکسان 
رویکرد  با  ای  شایسته  اقدام  دریاها،  در 
افزود:  باشد،  داشته  طرفانه  بی  و  منصفانه 
ایران یک کشور دریایی و از اعضای مؤثر آیمو 

است.
جامعه  خواسته های  از  یکی  وی،  گفته   به 
که  است  این  آیمو  از  ایران  بندری  و  دریایی 
بین المللی  آموزش   های  برگزاری  تمهیدات 

دریایی در تهران را فراهم شود.
دریانوردی  و  بنادر  سازمان  مدیرعامل 
دانشگاه های  در  ایرانی  دانشجویان  پذیرش 
از  یکی  را  جهانی  دریانوردی  و  دریایی  علوم 
خواسته های سازمان بنادر و دریانوردی ایران 
عنوان کرد و خواستار رفع مشکل حق عضویت 

این سازمان در آیمو شد.
سازمان  دبیرکل  گزارش،  این  اساس  بر 
همچنین  سفر  این  در  دریانوردی  بین المللی 
با وزیر راه وشهرسازی و با معاون وزیر امور 
خارجه نیز به صورت جداگانه دیدار و گفتگو 

خواهد کرد.

دویست و بیست و چهارمین جلسه علنی این شورا 
در عمارت تاریخی شهرداری تبریز برگزار شد.

روح الله رشیدی با بیان اینکه این شیوه نامه در 
راستای حمایت از توسعه فرهنگ و هنر در شهر 
مدیران  درخواست  و  سفارش  به  که  بوده  تبریز 
شهرداری و کارشناسان مربوطه یک سری از  نکات 
آن اصلاح شد، اظهار کرد: رکن اصلی شیوه نامه بنابر 
پیشنهاد سازمان فرهنگی تشکیل خانه های تخصصی 
فرهنگی بوده که هم سازمان  ذی نفع در آن حضور 

داشته باشد.
ماده ۳۴ در بحث هنرهای  بنابر  داد:  ادامه  وی 
سنتی و صنایع دستی، شهرداری موظف است برای 
حمایت از هنر های سنتی و صنایع دستی با تشکیل 
سالن های  از  سالن  یک  هنر،  تخصصی  خانه ی 
اختیار  در  و  تامین  را  تبریز  المللی  بین  نمایشگاه 
که  دهد  قرار  شرقی  آذربایجان  منطقه  هنرمندان 
استفاده ی هنرمندان استان ها و شهرهای دیگر از این 

نمایشگاه غیرمجاز است.
وی با اشاره به اینکه موضوع بحثی ساده است، 
دادن  نظر  نامه  شیوه  این  جایگزین  اگر  افزود: 
از جمله خرید  موارد  تمام  در  فرهنگی  کمیسیون 
شهرداری  خود  درواقع  است،  دستی  صنایع 

می خواهد شورا را روی مین می فرستد.
گیری  تصمیم  اگر  اینکه  بر  تاکید  با  رشیدی 
برعهده ی شورا است ما تصمیم گرفتیم تا شهرداری 
این گونه عمل کند، عنوان کرد: چه ما این شیوه نامه 
را ابلاغ کنیم چه نه شهرداری برای پروژه های فرهنگی 
هزینه می کند پس چه بهتر که این موضوع با قانون 

و ضابطه انجام گیرد.
وی گفت: محتوای شیوه نامه مشخص کننده نحوه 

برخورد شهرداری با درخواست هنرمندان است. 
عضو شورای اسلامی شهر تبریز با تاکید بر اینکه 
ما نیز به عنوان کمیسیون فرهنگی تصمیم گرفتیم که 
پیشنهاد اصلاح این شیوه نامه را که از طرف شهرداری 
مطرح شده بود را پیگیری کنیم، خاطرنشان کرد: 
همانگونه که شیوه نامه ی کمیسیون ورزش مبنی بر 
امروز  و  تصویب شد  ورزشی  قهرمانان  از  حمایت 
اختلافی بین سازمان و ورزشکاران وجود ندارد، قصد 

شیوه نامه نیز همان است.
اینکه حوزه ی فرهنگ و هنر  با اشاره به  رشیدی 
کرد:  اظهار  ندارد،  تعصب  جای  و  بوده  متشتت 
بودجه لازم برای اجراي شیوه نامه ی حمایت از توسعه 
فرهنگ و هنر تبریز نیز عددی مشخص است و آن 
گونه نخواهد بود که بدون هیچ ضابطه ای برای آن 

هزینه شود.
وی تاکید کرد: اگر شیوه نامه تصویب شود من 
عضو شورا نمی توانم بگویم برای فلان نمایش یا فیلم 

شهرداری بودجه اختصاص دهد.
رشیدی در پاسخ به انتقاد از بررسی موضوع بدون 
حضور شهردار گفت: ما در پنج جلسه  ی کمیسیون 
این موضوع را بررسی کرده ایم، شهرداری می تواند 
برای شرکت در این جلسات مدیران خود را بفرستد.

وی گفت: شورا بر اساس بودجه سالانه مجاز است 
هر سال بار مالی این شیوه نامه را تصویب کند، ما 
در این شیوه نامه پیشنهاد بار مالی نداشته ایم، فقط 
یک آیین نامه و نحوه برخورد با هنرمندان را پیشنهاد 

داده ایم.
علیرضا نوای باغبان هم در ادامه گفت: بنابر ماده 
۳۴ مبنی بر اجاره ی سالن از نمایشگاه بین المللی 
تبریز برای صنایع دستی عملکرد آن را برای سال 
جاری اعلام کرده و اطلاعاتی از آخرین وضعیت این 
موضوع به ما داده شود که در این راستا چقدر هزینه 
شده و چه اقداماتی انجام گرفته است، گزارش و 
توضیحات شما ما را در راستای تصمیم گیری صحیح 

راهنمایی خواهد کرد.
وی ادامه داد: اینکه در این شیوه نامه چقدر هزینه 
اینکه شهردار  با  نیست،  تولید می شود، مشخص 
می گوید بعد هنری و معنوی آن زیاد است اما با 
پیشروی روند بار مالی آن نیز مسئله خواهد بود، 
وقتی می خواهیم نظر شهردار را بگیریم یا این  موضوع 
را به مدیر مربوطه شهرداری ارجاع کنیم یا رای گیری 

شود و نظر مطابق کمیسیون اعمال شود.
شیوه نامه  این  مالی  بار  اینکه  به  اشاره  با  وی 
نامشخص است، توضیح داد: میزان هزینه ی این 
شیوه نامه مشخص نیست، شهردار بار معنوی این 
موضوع را مطرح کرد اما با پیشروی آن ما در بخش 

مالی آن نیز به چالش برخورد خواهیم کرد.
احد صادقی نیز تاکید کرد: این شیوه نامه از قبل 
وجود داشته اما بنابر پیشنهاد شهرداری یک سری 
این  است،  شده  اعمال  آن  خصوص  در  تغییراتی 
شیوه نامه نه طرح است نه لایحه، بلکه در شورای 
دوره ی پنجم ابلاغ شده بود که شهرداری گفته است 
این شیوه نامه نیازمند یک سری تغییرات است که 
در قالب یک نامه به شهرداری ارسال شده است. 
اسماعیل چمنی هم با اشاره به اینکه اعضای شورا 
وظیفه دارند کاری انجام دهند تا بار مالی شهرداری 
کاهش پیدا کند، گفت: ما باید در این مسیر حرکت 
مالی  بار  بر  که  دهیم  انجام  کاری  اینکه  نه  کنیم 

شهرداری افزوده شود.
شورا  در  که  کسی  هر  اینکه  به  اشاره  با  چمنی 
آورده  شهر  برای  باید  است  کرده  اشغال  صندلی 
داشته باشد، اضافه کرد: اعضای شورای شهری که 
برای این شهر آورده ندارد، منطقی نیست که در 

اینجا حضور داشته باشد.
وی افزود: عضو شورا نباید در صندلی که از رای 
اعتماد مردم بدست آورده است برای بزرگنمایی خود 
استفاده کند، نباید به مرحله ای برسیم که برای تمام 

خواسته های خود از دارایی های شهرداری استفاده 
کنیم.

عضو شورای اسلامی شهر تبریز ابراز کرد: بررسی 
این شیوه نامه از هفته های قبل شروع شده و  مورد 
بحث قرار گرفته است. اگر شرایطی فراهم شود که 
کارها قانونی شود، بایستی این شیوه نامه را به گونه ای 
اجرا کنیم کمترین بار مالی را برای شهرداری داشته 

باشد.
وی با بیان اینکه اگر این شیوه نامه وجود نداشته 
باشد، حمایت ها با بی سامانی انجام می شود، بیان 
کرد: ما بایستی این شیوه نامه را در شرایطی مصوب 
کنیم که برایمان دو راهکار اصولی داشته باشد. باید 
نقاط ضعیف این شیوه نامه را برطرف کرده و از نقاط 
قوت آن بهره مند شویم تا هرکسی که مصداق این 

شیوه نامه است از وی حمایت شود .
وی با تاکید بر اینکه بار مالی برای شهرداری ایجاد 
نشود، اضافه کرد: اینکه نظرات کارشناسی از طرف 
چه کسی مطرح می شود نباید مدنظر باشد و به نظر 
تمامی اعضای شورا باید احترام گذاشته شود. تمامی 
افرادی که در این صندلی عضو شورا نشسته اند باید 
قانونی عمل کرده و اقدامات خود را در راستای منافع 
شهر و مردم انجام دهند. علی راستی، هم در ادامه 
این جلسه تاکید کرد:  اگر این شیوه نامه قبلا مطلوب 
بود با آن کار می کردید و از آن دفاع می کردید و یا اگر 
نیاز است تا تغییراتی در این شیوه نامه ایجاد شود 

دلیل این تغییرات را مطرح کنید.
و  فرهنگی  کمیسیون  اگر  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
اجتماعی این موضوع را تایید می کند ما هم آن را 
تایید می کنیم، ادامه داد: این شیوه نامه در چهار 
پنجم  توسط شورای  و  نداشته  از شورا وجود  دوره 
تصویب شده است. آیا امور فرهنگی شهرداری تبریز 
ضوابط به خصوص خود را ندارد، پس چرا در این 

حوزه کار اضافی را بر عهده شهرداری بگذاریم.

راستی تاکید کرد: اگر نیاز به چنین شیوه نامه ای 
وقتی  پس  می کرد.  ابلاغ  را  آن  کشور  وزارت  بود، 
دستورالعمل وزارت کشور نبوده ما می گوییم امور 
فرهنگی شهرداری یک سری ضوابطی دارد که باید 
کارهای فرهنگی را بنابرآن پیش ببریم، پس چرا ما 
این شیوه نامه را اجرا کنیم که هم بارمالی دارد و هم 

بر عهده  شهرداری نیست.
غلامرضا احمدی، هم با بیان اینکه آقای شهردار 
این  تا  داده شده  به دست  که دست  ما شاهدیم 
شیوه نامه اجرا نشود، گفت: این شیوه نامه در شورای 
پنجم تصویب شده بعدها ما خود نیز مشاهده کرده 
و نظر کارشناسی  را نیز گرفتیم. اگر شهرداری تمام 
کار خود را رها کند و فقط این شیوه نامه را اجرا کند 

از لحاظ مالی کم می آورد.
وی ادامه داد: این موضوع در کمیسیون فرهنگی 
مطرح شده و حال برعهده اعضای شورا است که به 
این شیوه نامه رای دهند، اگر وزارت کشور همه چیز 
را به صورت ریز به ما ابلاغ می کرد نیاز نبود که شورا 
هر روز اینجا جلسه برگزار کرده و رای گیری انجام 
گیرد، وزارت کشور موضوعات فرهنگی را به صورت 

کلی مطرح کرده  است.
رئیس شورای اسلامی شهر تبریز با تاکید بر اینکه 
اگر موردی از دست شورا خارج شود که در مصوبه  
قانونی وجود دارد از فیلتر هیئت تطبیق رد می شود، 
تشریح کرد: آیا هر شورا که آمد باید مصوبات شورای 
دوره  قبلی را کنار بگذارد یا حق تکمیل آن را دارد. 
کمیسیون ها بازوی کارشناسی شورا هستند که آن ها 
خود نیز کمیته  های تخصصی دارند، موضوعی از این 
کمیسیون به صحن شورا آمده که گفته شد کسی 

که در کمیسیون تصمیم گرفته بی سواد بوده است.
وی گفت: اکنون نیز اگر صلاح بدانید در خصوص 
این موضوع این شیوه نامه برای بررسی بیشتر به 

کمیسیون ارجاع داده شود.

در جلسه علنی شورای شهر تبریز بررسی شد

بازبینی شیوه نامه حمایت از توسعه فرهنگ و هنر شهر تبریز
ابتکار - اسد فلاح: شیوه نامه ی حمایت از توسعه فرهنگ و هنر شهر تبریز و گزارش معاون شهردار و رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری 

تبریز در خصوص اجرای شیوه نامه ی مذبور مورد بررسی اعضای شورای اسلامی شهر تبریز قرار گرفت.

اگر جایگزین 
این شیوه 

نامه نظر دادن 
کمیسیون 

فرهنگی در 
تمام موارد از 
جمله خرید 

صنایع دستی 
است، درواقع 

خود شهرداری 
می خواهد شورا 

را روی مین 
می فرستد

افزایش تولید ،توسعه صنایع تبدیلی و ارتقای مشارکت مردمی  ،بعنوان 
پیشران توسعه بخش کشاورزی سیستان وبلوچستان است

زاهدان  محمد  شکوهی  فر 
نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه زاهدان در دیدار امروز با رئیس 
سازمان جهاد کشاورزی و مسئول حوزه نمایندگی ولی فقیه در این سازمان 
تدوین برنامه پنج ساله جهش تولید در بخش کشاورزی سیستان وبلوچستان 
را  بدلیل اینکه می تواند ظرفیت ها،پتانسیل هاو نقشه راه را مشخص و از 
طرفی پیشرفت برنامه قابل ارزیابی باشد را بسیار مهم و ارزشمند برشمرد 
و گفت: در راستای دستیابی به اهداف برنامه جهش تولید، تسهیل گری 
در امور، افزایش مشارکت مردمی و حمایت نهادهای دولتی از شاخص ترین 
عوامل برشمرد. آیت الله محامی با تاکید بر سرمایه گذاری در بخش کشاورزی در 
قالب تعاونی افزود برای انجام کارهای بزرگ می بایست سرمایه های کوچک با ایجاد 
تعاونی ها تجمیع شود. وی خواستار توسعه صنایع تبدیلی و غذایی وترویج آموزش و انتقال جدیدترین یافته 
ها به بهره برداران بعنوان پیشران بخش کشاورزی شد. رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان سیستان و 
بلوچستان در این دیدار با اشاره به تدوین برنامه ۵ ساله جهش تولید در بخش کشاورزی استان به بخشی از 
شاخص ترین برنامه های این سازمان پرداخت و اظهار داشت بر اساس این برنامه هر ساله تحقق برنامه بر 
اساس شاخص های معین مورد ارزیابی قرار خواهد گرفت. علیرضا دهمرده گفت در حال حاضر ۷۸۰۰ هکتار 
موزستان با تولید سالیانه ۲۳۱ هزار تن  معادل ۹۸ درصد تولید موز کشور در استان  وجود دارد که ۲۵ درصد 
مورد نیاز کشور را تأمین می کند بر اساس  برنامه جهش تولید سیستان وبلوچستان قادر خواهد بود طی سه 
سال در صورت تأمین منابع مورد نیاز، سطح زیر کشت موز را به ۲۰ هزار هکتار رسانده و با بهره گیری از 
دانش نوین در کشت  و ارتقای میانگین تولید ،سالانه ۹۰۰ هزار تن موز معادل نیاز کشور در موزستان های 
سواحل مکران تولید و وارد بازارنماید و از این طریق کشور را از واردات موز بی نیاز و از خروج سالیانه  بالغ 

بر۴۵۰ میلیون دلار ارز به خارج از کشور جلوگیری کند.

 با توجه به اهتمام صنعت نفت، ملی حفاری چشم انداز روشنی
پیش رو دارد

مدیرعامل شرکت ملی حفاری ایران تصریح کرد: با توجه به برنامه ریزی های 
به عمل آمده و حمایت های وزارت نفت و شرکت ملی نفت ایران از این 

شرکت ، ملی حفاری چشم انداز روشنی پیش رو دارد.
مهندس مهران مکوندی در جریان بازدید از عملیات ایمن سازی 
، تعمیر و تکمیل چاه ۳۴۴ اهواز که با کاربست دستگاه حفاری ۸۷ 
فتح در حال انجام است در جمع کارکنان این دستگاه ، افزود: برنامه 
های مفصلی برای روز آمد سازی دستگاه های حفاری و تجهیزات 
مرتبط با عملیات حفاری و خدمات جانبی یکپارچه فنی و مهندسی 

تدوین شده است.
وی با تقدیر و قدردانی از زحمات و تلاش های بی وقفه کارکنان سختکوش 
این مجموعه بزرگ صنعتی که به عنوان یکی از شرکت های بالادستی زیر مجموعه شرکت ملی نفت 
ایران نقش اساسی و محوری در امر تولید نفت و گاز برعهده دارد، بر اهمیت پیگیری مستمر جهت 

رفع مشکلات و دغدغه های کارکنان تاکید کرد.
در این بازدید که تعدادی از مدیران ارشد شرکت حضور داشتند، مدیرعامل روند فعالیت دستگاه 
حفاری و پیشرفت برنامه چاه به ویژه در خصوص مشکلات به وجود آمده در خارج کردن شیر ایمنی 
زیر سطحی )۳SV( از چاه را از نزدیک بررسی و با متخصصان و کارشناسان این شرکت و شرکت ملی 

مناطق نفتخیز جنوب گفت و گو و به تبادل نظر پرداخت.
در این بازدید گزارشی از همکاری و هم افزایی میان شرکت ملی حفاری ایران و شرکت ملی مناطق 
نفت خیز جنوب در راستای برنامه ریزی و اجرای طرحی که برای نخستین بار در صنعت حفاری کشور 
با امکانات موجود برای عملیات خارج سازی موفقیت آمیز شیر ایمنی )۳SV( صورت گرفته است، ارائه 

گردید.

 پتروشیمی تبریز نشان ملی اعتماد مشتریان را
کسب کرد

ابتکار - اسد فلاح: در نهمین اجلاس استراتژی های توسعه خدمات، 
تبریز  پتروشیمی  ایران،  شرکت های  برترین  صادرات  و  تولیدات 
صنعت  در  مشتریان  اعتماد  زرین  تندیس  کسب  به  موفق 

پتروشیمی شد.
این نشان ارزشمند، گواهی بر تلاش های مستمر این شرکت 
در جهت ارتقای کیفیت محصولات، بهبود خدمات مشتریان 

و افزایش سهم خود در بازارهای جهانی است.
تندیس زرین اعتماد مشتریان به دکتر سید نوراله میراشرفی، 
مدیرعامل و نائب رئیس هیئت مدیره پتروشیمی تبریز اهدا شد.

مفتخر  آمده  عمل  به  دقیق  ارزیابی های  بر  بنا  صنعتی  مجتمع  این 
به دریافت دو جایزه ملی و بین المللی تحت عناوین »نشان ملی اعتماد مشتریان« و »جایزه 
برترین   )۲۰۲۴  Best Technology Quality Petrochemical Award( بین المللی 
اروپا«  اتحادیه  سوی  از  پتروشیمی  فرآورده های  تولید  در  بفرد  منحصر  کیفیت  و  تکنولوژی 

گردید.
تندیس زرین اعتماد مشتریان، نشان برترین سازمان پیشرو در تولید و صادرات فرآورده های 
کیفیت  در حوزه های مختلفی همچون  که  اعطا می شود  به شرکت هایی  که  است  پتروشیمی 

محصول، خدمات پس از فروش، نوآوری و مسئولیت اجتماعی سرآمد باشند.
پتروشیمی تبریز با تکیه بر دانش فنی و توانمندی های متخصصان خود، همواره در جهت 

توسعه و بهبود محصولات و فرآیندهای تولید تلاش کرده است.
تبدیل  برای  راستای تحقق چشم انداز شرکت  افتخارآمیز، گامی مهم در  تندیس  این  کسب 

شدن به یکی از بزرگترین و معتبرترین تولیدکنندگان محصولات پتروشیمی در کشور است.

گفت:  آذربایجان شرقی  مالیاتی  امور  مدیرکل  فلاح:  اسد   - ابتکار 
در راستای آشنایی با قوانین پایانه های فروشگاهی و سامانه مودیان، 
کارگاه ها و کلاس های آموزشی تبیین قانون پایانه های فروشگاهی و 
سامانه مودیان برای همکاران و تمامی مودیان مالیاتی استان در هفت 
ماهه نخست سال جاری به تعداد ۲۹ کارگاه و کلاس آموزشی و مجموع 

۱۰ هزار نفر ساعت برگزار شده است.
این تعداد ۲۱ کارگاه  از  افزود:  این خبر،  بیان  با  زاده  اورج  عیسی 
آموزشی و مجموع ۴۷۰۰ نفر ساعت برای مودیان مالیاتی در سطح 
استان و ۸ کلاس آموزشی و مجموع ۵۳۰۰ نفر ساعت برای همکاران 

استان برگزار شده است.
 وی خاطرنشان کرد: آموزش های مستمر و حضوری برای آشنایی با 
قانون پایانه های فروشگاهی و سامانه مؤدیان ضروری است و اجرای 
این قانون گام مهمی برای تحقق کامل عدالت مالیاتی بوده و از نیازهای 

اساسی نظام مالیاتی است.
اورج زاده، ضمن اشاره به مزایای اجرای قانون پایانه های فروشگاهی 
و سامانه مؤدیان، تصریح کرد: این قانون براساس رویکردهای تامین 
منابع اطلاعاتی قابل استناد برای نظام مالیاتی، تشخیص دقیق مالیات 

منصفانه برمبنای اطلاعات سیستمی، بهبود ارائه خدمات و اصلاح 
با سازمان، وضع مالیات براساس  الگوهای تعامل مالیات دهندگان 
و  اقتصادی  شفافیت  ایجاد  واقعی،  رویدادهای  از  حاصل  اطلاعات 
کاهش فرار مالیاتی و نهایتاً برقراری عدالت مالیاتی و افزایش رضایت 

مالیات دهندگان خواهد شد.
مدیرکل امور مالیاتی آذربایجان شرقی با بیان اینکه دوره های آموزشی 
تاکنون  مؤدیان  سامانه  و  فروشگاهی  پایانه های  قانون  با  آشنایی 
در چندین مرحله برگزار شده است، خاطرنشان کرد: این دوره های 
آموزشی هم برای همکاران و هم مودیان مالیاتی استان برگزار شده و 
برنامه ریزی لازم برای تداوم برگزاری این دوره ها طی سال جاری نیز به 

عمل آمده و در حال انجام است.
شایان ذکر است به منظور اطلاع رسانی و آگاهی مؤدیان از قانون 
پایانه های فروشگاهی و سامانه مودیان تاکنون کارگاه های آموزشی با 
حضور اساتید اداره کل امور مالیاتی آذربایجان شرقی علاوه بر همکاران 
فعالان  عمومی،  و  دولتی  های  شرکت  ها،  انجمن  اتحادیه ها،  برای 
اقتصادی در اتاق بازرگانی، شهرک های صنعتی، شهرداری ها، پارک علم 

و فناوری، دانشگاه ها و سایر نهادها برگزار شده است.

وشگاهی و سامانه مودیانمدیرکل امور مالیاتی آذربایجان  شرقی خبر داد برگزاری 10 هزار نفر ساعت کارگاه آموزشی قانون پایانه های فر


